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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan változott az utazó gyógypedagógusok száma 
az elmúlt 10 évben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  gyógypedagógiai  intézmények,  többek  között  az  Egységes  Gyógypedagógiai  Módszertani
Intézmények  (EGYMI),  illetve  általános-  és  középiskolák  feladata  a  gyógypedagógiai  munka
megszervezése.  Az  utazó  gyógypedagógusok  jelentős  része  több  befogadó  intézményben
tevékenykedik, ami gyakran egész napos utazással jár. Korábban egy-egy fogyatékosságtípus köré
szerveződött meg az ellátás, míg ma már inkább az a tendencia, hogy többféle fogyatékos tanulót is
ellátnak az oktatásban az intézmények és az utazó gyógypedagógusok. Ennek oka többek között a
sajátos nevelési igényű tanulók megemelkedett számában kereshető.

Az állami szektor gyógypedagógus hiánya következtében fennáll a veszélye a szegregáltan tanuló
sajátos  nevelési  igényű  gyermekek  további  leszakadásának.  Fontos,  hogy az  elzártabb,  esetleg
hátrányosabb helyzetű kistérségekben élő sajátos nevelési igényű gyermekek és családjaik számára
sokszor az utazó gyógypedagógusi szolgálat jelenti a felzárkózás egyetlen esélyét.

Kérem Miniszter Urat, szíveskedjen a következő kérdéseimre választ adni:

1.Hány utazó gyógypedagógus állt állami alkalmazásban 2010-től 2020-ig évekre lebontva?

2.Hány sajátos nevelési igényű gyermeknek volt igénye utazó gyógypedagógiai ellátásra 2010 és 
2020 között évekre lebontva?

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020.február 11.
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